
  Protokół Nr 6/11 
z posiedzenia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 

dnia 24 maja  2011 r.
odbytego w siedzibie urzędu gminy   

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 800 
Zamknięcie posiedzenia godz. 1000

Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący komisji Jarosław Kornet, który powitał 
wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do 
protokołu oraz  Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz i Zastępca Wójta Jerzy Makowski .
W posiedzeniu uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady Bogdan Grabski .
Z gości  zaproszonych udział w posiedzeniu wziął  Komendant Komendy Powiatowej Policji  w 
Stargardzie Szczeciński Pan Mirosław Denis .
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum,  przy którym komisja 
mogła obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie( na obrady komisji spóźniła się Pani 
Monika Zaradkiewicz)  .
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując materiały 
w tym projekty uchwał .
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej :

1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji
3.Analiza stanu porządku publicznego 
   Opinia komisji na sesję 
4.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję,która odbędzie się w dniu 27 maja  2011 r.
5.Analiza realizacji budŜetu gminy za I-szy kwartał 2011 r. 
   Opinia komisji 
6.Sprawy róŜne 
7.Utrzymanie estetyki i czystości na terenie gminy oraz przegląd obiektów sportowych    
   Wyjazd komisji w teren – Opinia komisji na sesję 
8.Zamknięcie posiedzenia komisji
Ad.1
Jak wyŜej . 
Ad.2
Protokół  Nr  5/11  z  poprzedniego  posiedzenia  komisji został  przyjęty  jednogłośnie  bez 
odczytywania .
Ad.4 
Z uwagi na niewielkie spóźnienie Pana Komendanta Przewodniczący za zgodą komisji przystąpił 
do realizacji pkt 4 porządku posiedzenia . 
Przewodniczący odczytał niŜej wymienione projekty uchwał : 
- projekt uchwały Nr VIII/53/11 w sprawie udzielenia dotacji celowej na remont zabytku 
- projekt uchwały Nr VIII/54/11 w sprawie udzielenia dotacji celowej na remont zabytku 
- projekt uchwały Nr VIII/55/11 w sprawie udzielenia dotacji celowej na remont zabytku
Wójt Gminy przedstawił uzasadnienia do w/w projektów uchwał . 
Komisja 4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała w/w projekty uchwał .
Ad.3
Pan Mirosław Denis Komendant Policji  Powiatowej przedstawił analizę stanu bezpieczeństwa  i 
porządku publicznego na terenie gminy Stargard Szczeciński w 2010 roku .
W trakcie omawiania informacji Pan Komendant udzielał wyjaśnień i odpowiedzi na zadawane
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pytania . Analizując dane z informacji  naleŜy stwierdzić,  Ŝe w stosunku  do roku poprzedniego 
nastąpił  wzrost  przestępczości   o  16  przestępstw  i  wzrosła  o  6  %   wykrywalność  sprawców 
przestępstw . 
Wójt Gminy przypomniał  sprawę zgłaszaną kilkakrotnie przez sołtysa wsi Święte , a dotyczyła 
parkowania duŜego samochodu w miejscu na którym stoi znak zakazu , w odpowiedzi komendant 
poinformował ,Ŝe zna tą sprawę i się nią zajmują  .  
Po  zakończeniu  dyskusji  przewodniczący  podziękował  za udział  w  posiedzeniu  komisji  Panu 
Komendantowi Mirosławowi Denis i podał opinię komisji w brzmieniu jak  niŜej : 
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty na posiedzeniu w dniu 24 maja 2011 r.  dokonała 
analizy stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy Stargard Szczeciński 
za 2010 rok . Analizę przedstawił  Pan Mirosław Denis -Komendant Powiatowej Policji   w 
Stargardzie Szczecińskim , a komisja ją przyj ęła . 
Informacja z analizy  stanowi załącznik do protokołu.
Na posiedzenie komisji przybyła Pani Monika Zaradkiewicz . 
C.d. pkt 4 .
Przewodniczący komisji odczytał niŜej wymienione projekty uchwał , uzasadnienia przedstawił 
wójt , a komisja zaopiniowała jak niŜej :
 - projekt  uchwały Nr VIII/56/11 w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pn. „ Z pola do 
   przedszkola” współfinansowanego   ze środków Unii Europejskiej w ramach Europejskiego         
   Funduszu   Społecznego – komisja 5 głosami "za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały   
  -projekt uchwały Nr VIII/57/11 w sprawie zatwierdzenia „ Planu odnowy miejscowości Tychowo„ 
    gmina  Stargard Szczeciński – komisja 5 głosami "za" pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały
  - projekt  uchwały Nr VIII/58/11 w sprawie dzierŜawy nieruchomości gruntowych stanowiących    
    własność  Zachodniopomorskiego Uniwersytetu Technologicznego w Szczecinie – komisja 5    
    głosami "za"pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .
  - projekt uchwały Nr VIII/59/11 w sprawie przyjęcia regulaminów dotyczących zasad i trybu
    udzielania   dotacji celowych w zakresie ochrony środowiska ze środków budŜetu gminy Stargard 
    Szczeciński
Wójt Gminy poinformował ,Ŝe zmieni się zapis  § 4 projektu uchwały poniewaŜ regulamin jest 
aktem prawa miejscowego  i podlega publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Zachodniopomorskiego i wchodzi w Ŝycie po upływie 14 dni od publikacji .
Komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .
Ad.5
Przewodniczący komisji poprosił o uwagi i pytania do otrzymanej informacji z wykonania budŜetu 
gminy za okres I kwartału 2010 r. 
Wójt Gminy – omówił informację odnosząc się do procentowego wykonania dochodów i 
wydatków,  uzasadniając niŜsze wykonanie .Dokładnie wyjaśnił niskie wykonanie  wydatków 
majątkowych  w tym inwestycyjnych, głównie z uwagi na okres zimowy . 
Członkowie komisji przyjęli informację i pozytywnie zaopiniowali wykonanie budŜetu gminy za 
okres I-szego kwartału 2011 r. 
Ad.6
Radny Bogdan Chaładus – przypomniał o przejęciu przez gminę odcinka drogi w Krąpielu od 
krzyŜówki w Kierunku śukowa .
Wójt Gminy – potwierdził , Ŝe gmina będzie przejmować ten odcinek drogi . 
Następnie wójt poinformował ,Ŝe w roku bieŜącym proponuje , aby nie przeprowadzać konkursu 
pn. „ Najestetyczniejsza wieś w Gminie Stargard Szczeciński „  i uzasadnił dlaczego . 
Komisja pozytywnie odniosła się do propozycji wójta .
Radny Tomasz Nowicki zaproponował ,aby przy tegorocznej  organizacji w Sownie „ Lata z Piłką” 
gmina przejęła patronat medialny nad tą imprezą i zaangaŜowała większe środki niŜ w roku 
ubiegłym . 
Wójt Gminy – odpowiedział,Ŝe gmina przyłączy się do tej imprezy i moŜe w stopniu większym niŜ 
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w roku ubiegłym . 
Przewodniczący komisji przypomniał o podwyŜszonej studzience przy posesji Pana 
Robaczewskiego w Poczerninie .
Wójt Gminy – wyjaśnił ,Ŝe inwestycja ta nie została zakończona , iŜ naleŜy dokładnie przeliczyć
środki na drogi i dokończyć równieŜ  drogę w Poczerninie i tutaj wójt poinformował jakie drogi 
zostały wykonane i co jeszcze się planuje w drogach , dyskutowano nad drogą w Lubowie .
Kolejno przewodniczący zapytał o Strumiany tj. kontener jako świetlica i przeniesienie placu 
zabaw, powiedział o uwadze dotyczącej dachu świetlicy w śarowie zgłoszonej na piśmie przez 
sołtysa wsi z śarowa . 
Wójt Gminy odpowiedział ,Ŝe odnośnie placu zabaw to przeniesie firma ,która go montowała .
Radny Daniel Lesner – przypomniał , aby wyciąć suchą brzozę znajdującą się naprzeciwko szkoły 
w Grzędzicach .
Zastępca Wójta odpowiedział ,Ŝe w tej sprawie gmina wystąpiła z pismem do regionalnej dyrekcji 
ochrony środowiska  celem  zaopiniowanie zasadności usunięcia drzewa .
Radny Tomasz Nowicki  poinformował o zabezpieczeniu wjazdu na boisko w Sownie , aby gmina 
kupiła materiały , a  sami wykonają zabezpieczenie .
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe dobrym materiałem byłoby drzewo i gmina postara się je załatwić , 
a mieszkańcy sami wykonają .
Kolejno wójt poinformował o ponownej sprawie dotyczącej zmiany obecnej nazwy Stargard 
Szczeciński na miasto i gminę Stargard , gdzie radni gminy  wydali negatywną opinię odnośnie 
skrócenia nazwy miasta .
Wójt powiedział ,Ŝe w tej sprawie miasto nie wystąpiło oficjalnie z Ŝadnym pismem .
Przewodniczący komisji przedstawił pismo Pana Sebastiana Janiak jako wezwanie przedsądowe 
wzywające do usunięcia  na podstawie art.101 ustawy o samorządzie gminnym niezgodności treści 
Uchwały Nr VI/39/11 Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 31 marca 2011 r.  w sprawie 
ustalenia wysokości ekwiwalentu pienięŜnego dla członków Ochotniczej StraŜy PoŜarnej 
funkcjonującej na terenie Gminy Stargard Szczeciński z ustawą o ochronie przeciwpoŜarowej .
Po odczytaniu pisma i dyskusji , przewodniczący komisji poprosił  o stanowisko w tej sprawie 
radcy prawnego urzędu . 
Ad.7
W celu realizacji punktu 7 komisja dokonała przeglądu  wybranych  miejscowości  gminy w terenie 
pod względem estetyki i czystości oraz przegląd obiektów sportowych . 
Z wyjazdu został sporządzony protokół. 
Ad.8 
Wobec  wyczerpania   porządku  obrad   Przewodniczący  Komisji  Jarosław  Kornet  podziękował 
wszystkim za udział i zamknął  tą część posiedzenia odbytą w siedzibie urzędu  , a komisja udała 
się w teren w celu realizacji pkt 7 porządku posiedzenia . 

Protokołowała :                                                                         Przewodniczący Komisji 
Z. Stoczkowska                                                                             Jarosław Kornet 
Data sporządzenia :                                                                   Data podpisania : 
2011.05.24                                                                               2011. ….......................




